



Unit 811 8/F
OfficePlus @ Prince Edward
794-802 Nathan Road
Kowloon Hong Kong

Tel +852 3614 6240
Fax +852 3753 0523

Donor Care Hotline
+852 3611 8489

Email hkinfo@hollows.org
Website www.hollows.org/hk

護瞳行動「童見光明」填色比賽 (比賽)

主辦單位

護瞳行動(香港)有限公司 (護瞳行動)

很高興您準備參加是次比賽。

以下是護瞳行動的「**參賽條款及細則**」，如果您想參加是次比賽，則需要遵守以下事項。

與任何公平競爭的比賽一樣，如果您不遵守有關的參賽條款及細則，我們有權取消您的參賽資格，因此請務必細閱有關條款及細則。

是次活動所收集的個人資料均受護瞳行動的私隱政策保障，如欲了解更多私隱政策的內容，請瀏覽

<https://www.hollows.org/hk/legal-pages/terms-conditions> 或電郵至 hkinfo@hollows.org。

參賽條款及細則 (以英文為準)

1. 每位參賽者只可遞交一份作品，其餘作廢。
2. 比賽會根據參賽者就讀班級分為幼稚園組 (就讀幼稚園) 及初小組 (就讀小一至小三) 兩個組別：幼稚園組建議以親子形式共同完成作品，亦可由兒童自行完成，初小組則需由參賽者個人完成作品。
3. 所有參賽作品須為平面畫作。任何立體效果，如加上閃粉等非平面顏料的作品，均會作廢。
4. 繪畫工具與上色顏料不限，唯不接受任何電腦繪圖。
5. 參賽作品必須從未以任何名義，作任何參賽或公開發表或展示之用，包括但不限於互聯網上或印刷品上。
6. 所有參賽作品必須為原創，如參賽作品產生任何版權糾紛，均由參賽者自行承擔，一概與護瞳行動無關。在適用法律允許的情況下，護瞳行動不會就比賽有關的任何損失 (不論間接或衍生之損失)、損害、人身傷害承擔任何責任。
7. 所有參賽作品均為護瞳行動的知識產權，無論獲獎與否，或參賽者在任何情況下退出是次比賽，概不退回參賽作品。
8. 參賽作品一經呈交，即被視為同意將作品的所有版權無條件交予護瞳行動。護瞳行動有權修改、使用、複製作品，及展示參加者資料 (姓名、年齡及學校) 而無須取得參賽者的同意。
9. 請填妥所須的資料於參賽表格上，以便對照。如有遺漏，參賽作品有機會被作廢。
10. 參賽代表你同意參加有關宣傳活動，包括但不限於訪問或拍照。護瞳行動保留一切使用您的評論、肖像及名字作廣告或宣傳用途之權利，而無需補償。
11. 請不要在六個月曆格上填色或加以任何設計，有關內容將不會被列入評審範圍。如作品獲獎，有關月曆格的內容亦不會被印刷。
12. 得獎作品將印刷成品，並有機會用作慈善義賣用途。
13. 護瞳行動對此項比賽的細則及結果保留最終決定權，以及可在未有事先公佈的情況下修訂是項比賽條款及細則之權利而不作解釋。



Unit 811 8/F
OfficePlus @ Prince Edward
794-802 Nathan Road
Kowloon Hong Kong

Tel +852 3614 6240
Fax +852 3753 0523

Donor Care Hotline
+852 3611 8489

Email hkinfo@hollows.org
Website www.hollows.org/hk

The Fred Hollows Foundation “Brighten the Future” Coloring Competition (“Competition”)

Organiser

The Fred Hollows Foundation (HK) Limited (“The Foundation”)

We’re delighted you want to participate in the Competition.

This document is our ‘terms and conditions’, and if you want to participate in the Competition, you’ll need to adhere to a few things that we’ve outlined for you below.

As with any fair competition, if you don’t comply with these terms, we have the right to disqualify you or declare your entry ineligible so it’s important to take note of these terms.

Our privacy statement will apply for your involvement in the Competition. You’ll find information about privacy at The Fred Hollows Foundation (*The Foundation*), and our privacy statement here at <https://www.hollows.org/hk/legal-pages/terms-conditions>.

If you would like to access or correct the personal information that we hold about you or wish to withdraw your consent to receive Competition material email the Foundations Competition Team at hkinfo@hollows.org.

Terms and Conditions

1. Each participant should submit only ONE entry. Additional entries will be disqualified.
2. The competition will be divided into two groups according to participants’ grades: Kindergarten Group (studying in kindergarten) and the Lower Primary Group (studying in primary one to three). Kindergarten group can complete by themselves or with their parents. Lower Primary Group shall complete by themselves.
3. All entries must be graphic design. We will not accept entries that used additional materials to create 3D effects, including glitter-type materials.
4. There is no restriction on coloring and drawing tools. However, computer-aided design is not allowed.
5. The entry should not have been used in other competitions or published online or in any printed formats beforehand.
6. All submissions must be original. Participants will bear the responsibility of any copyright issues. To the extent permitted by law, we are not liable for any loss (including indirect and consequential loss) or damage or personal injury suffered or sustained in connection with the Competition.
7. All entries will remain the intellectual property of The Foundation and not be returned to participants including in circumstances where the participants withdraw from the competition.



Unit 811 8/F
OfficePlus @ Prince Edward
794-802 Nathan Road
Kowloon Hong Kong

Tel +852 3614 6240
Fax +852 3753 0523

Donor Care Hotline
+852 3611 8489

Email hinfo@hollows.org
Website www.hollows.org/hk

The Fred Hollows Foundation “Brighten the Future” Coloring Competition (“Competition”)

Terms and Conditions (Continue)

8. Submissions shall be deemed as granting consent to unconditional transfer of all copyright to The Foundation. The Foundation has the right to amend, use and copy the entry, and to show the participants' information (name, school and age) without obtaining prior consent from the participant.
9. All information requested should be provided. Any missing information will deem the entries invalid.
10. You agree to participate in and co-operate as required with all reasonable marketing activities relating to the prize including but not limited to being interviewed and photographed. We reserve the right to use your comments, image and name for advertising and publicity purposes in any media in perpetuity without compensation.
11. Do not draw or paint on the block of months. Any creative inside the blocks will not be judged nor printed.
12. The winning entry will be printed for distribution. The Foundation reserves the right to sell the printed version as charity sale.
13. The Foundation reserves the right to make final decisions about the rules and results of the competition, and to amend the terms and conditions of the competition without prior announcement nor explanation.

Should there be any inconsistency or conflict between the English and Chinese versions of the Terms and Conditions, the English version shall prevail.